
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 20.10.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
prítomní všetci poslanci okrem Ing. Rendeka. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé 
rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom 
doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Správa riaditeľky MŠ a ZŠ o organizovaní škol. roku 2021/2022 
6. Rozpočtové opatrenie XII/2021 
7. Prerokovanie Dodatku č.1 k Zásadám  hospodárenia s majetkom obce 
8. Zmluva o službách vo verejnom záujme uzatvorená medzi obcou Bystrička a DPM Martin 
9.  Pozemky vo vlastníctve obce v užívaní občanmi – čiastková správa č.2 
10.  Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku DHZ obce Bystrička 
11.  Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku ŠJ v Bystričke 
12. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku na úseku Kultúra v Bystričke 
13. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku Obecného úradu v Bystričke 
14. Návrh na vyradenie a likvidáciu Lyžiarskeho vleku 
15.  Prerokovanie nájmu parcely KN C 198 o výmere 271m², druh pozemku záhrada 
16. Prerokovanie nájmu parciel pod budovou Nákupného strediska COOP Jednota v 

Bystričke 
17. Prerokovanie Knižničného a výpožičného poriadku obecnej knižnice v Bystričke 
18.  Žiadosť p. Dagmar Korbeľovej o úpravu ranného spoja MHD 
19.  Prerokovanie technického riešenia preložky a zaslanie znenia zmluvy 
20. Prerokovanie Rozšírenie NN siete Sady a Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena 
21. Došlá korešpondencia, rôzne 
22. Diskusia 
23.  Záver  

 



2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing.Korbeľ , Ing. Košút a p. Lučanský 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Matuľa a Mgr. Pospíšilová 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že na minulom zastupiteľstve nebolo uložené žiadne uznesenie.  
 
5. Správa riaditeľky MŠ a ZŠ o organizovaní škol. roku 2021/2022 
Správu za ZŠ prečítal Ing. Matula, pretože Mgr. Ugorčáková sa ospravedlnila z účasti na 
zastupiteľstve. (príloha č.2 )  
Správu za MŠ prečítala JUDr. Kubalová (príloha č. 3). 
Starostka oboznámila poslancov, že robila s projektantkou obhliadku budovy školy a v prípade 
vytvorenia ďalšej triedy je uvažované z hľadiska technického aj finančného výhodnejšie pristaviť 
triedu ako ju vytvoriť v podkroví.      
 
6. Rozpočtové opatrenie XII/2021 
Starostka – materiály dostali (príloha č.4 ) 
Ing. Tureková  - opatrenie sa dáva na vedomie, je to v kompetencii starostky. Jedná sa 
o zapracovanie poplatku za rozvoj a presuny v kapitolách. 
 
7. Prerokovanie Dodatku č.1 k Zásadám  hospodárenia s majetkom obce 
Starostka – materiály dostali (príloha č.5 ).  
Diskusia: 
Ing. Košút- čo sa upravovalo tarify ? 
Ing. Malko – tarify ostali také isté len sa upravoval text, že parkovanie auta musí byť s platnou 
ŠPZ. 
Starostka – pod Hrádkom nám parkuje nejaký vrak neviete čí je ?  
Hlasovanie za dodatok 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
8. Zmluva o službách vo verejnom záujme uzatvorená medzi obcou Bystrička a DPM Martin 
Starostka – materiály dostali (príloha č.6 ). Máme zatiaľ dve zmluvy. Vrútky majú pripomienky 
nevieme ešte ktorá zmluva sa bude schvaľovať ale my ako obec máme záujem o služby DPM 
Martin. Navrhuje, aby jej dali mandát na podpísanie takej zmluvy ako sa dohodnú. 
Hlasovanie  
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 1 Ing. Malko 
 
9. Pozemky vo vlastníctve obce v užívaní občanmi – čiastková správa č.2 
Starostka – materiály dostali (príloha č.7 ). Otvára diskusiu: 
Ing. Malko prebehli rokovania s niektorými občanmi, ktorí užívajú obecný majetok a všetci prejavili 
záujem o nájom alebo výmenu. Problém je s pozemkami pod Hrádkom kde je posun cca 7 m. Pre obec 
by bolo najvýhodnejšie keby sa spojili títo občania a kúpili niekde adekvátny celistvý pozemok a ten 
vymenili s obcou za svoje čiastkové. 25.10 2021 je plánované stretnutie ďalších občanov. 
 
 
 



10. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku DHZ obce Bystrička 
Starostka – materiály dostali (príloha č.8 ). Otvára diskusiu: 
Jednohlasne schválené bez diskusie 

  
11. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku ŠJ v Bystričke 
Starostka – materiály dostali (príloha č.9 ) ide o počítač s príslušenstvom. Otvára diskusiu: 
Jednohlasne schválené bez diskusie 

 
12. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku na úseku Kultúra v Bystričke 
Starostka – materiály dostali (príloha č.10 ) ide o staré koberce. Otvára diskusiu: 
Jednohlasne schválené bez diskusie 

 
13. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku Obecného úradu v Bystričke 
Starostka – materiály dostali (príloha č.11 ) ide o elektrickú rúru a hrnce z kuchyne a z OÚ bezdrôtové 
telefóny, tlačiareň, krovinorez, ohrievač. Všetok materiál je neopraviteľný a ďalej nepoužiteľný. 
Otvára diskusiu: 
Jednohlasne schválené bez diskusie 

 
14. Návrh na vyradenie a likvidáciu Lyžiarskeho vleku 
Starostka – materiály dostali (príloha č.12 ). Otvára diskusiu: 
Ing. Korbeľ – by to ešte nelikvidoval s p. Debnárovou by to vykompenzoval. 
Ani ostatní poslanci nesúhlasia s vyradením vleku a návrh zamietajú 

 
15. Prerokovanie nájmu parcely KN C 198 o výmere 271m², druh pozemku záhrada 
Starostka – materiály dostali (príloha č.13 ). Otvára diskusiu: 

Ing. Tureková – musí sa schváliť spôsob – ide o dôvod osobitného zreteľa ako aj všetci ostatní 
nájomníci. Treba to vyvesiť na 15 dní a na ďalšom zastupiteľstve schváliť zmluvu o nájme. 
Poslanci jednohlasne schválili 
 
16. Prerokovanie nájmu parciel pod budovou Nákupného strediska COOP Jednota v Bystričke 
Starostka – materiály dostali (príloha č.14 ). Otvára diskusiu: 

Ing. Tureková – je to ten istý prípad a tiež sa to vyvesí a schváli zmluva na budúcom 
zastupiteľstve 
Poslanci jednohlasne schválili 
 
17. Prerokovanie Knižničného a výpožičného poriadku obecnej knižnice v Bystričke 
Starostka – materiály poslanci dostali (príloha č. 15 ) 
Diskusia:  
Ing. Košút  – pracuje sa na digitalizácii ? 
Starostka – stále sa na tom pracuje. 
Poslanci jednohlasne schválili knižničný a výpožičný poriadok 
 
 
18. Žiadosť p. Dagmar Korbeľovej o úpravu ranného spoja MHD 
Starostka  - poslanci žiadosť dostali (príloha č. 16 ). Už jednala ohľadom tejto veci momentálne 
sa s linkou nedá hýbať. Požiadala primátora p. Danku, aby zabezpečil, že deti do školy budú 
púšťať  skôr, čo sa aj stalo. Keď bude podpísaná zmluva s novým prepravcom potom sa budú 
riešiť problematické spoje. 
Žiadosť p. Korbeľovej poslanci jednohlasne zamietli. 



 
 
19. Prerokovanie technického riešenia preložky a zaslanie znenia zmluvy  
Starostka – materiály poslanci dostali (príloha č. 17). Obec má zastrešovať túto preložku jedná 
sa o preloženie vysokého napätia, ktoré si bude všetko financovať majiteľ pozemku len obec 
to zastreší. 
Je to aj zmluvne podložené a túto zmluvu si obec dala odobriť aj JUDr. Tatarkovou 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
20. Prerokovanie Rozšírenie NN siete Sady a Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 
bremena 
Starostka – materiály poslanci dostali (príloha č. 18) 
Bez diskusie 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
21. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka návrh inventarizačných komisií pre rok 2021  (príloha č. 19 ) 
Schválené 
- vyhodnotenie kontroly odpadu . 80 % domácností dali vyhlásenie, že kompostujú kuchynský 
odpad a na základe toho majú zľavu na odpade. Ale kontrola nám ukázala, že v odpade sa 
nachádza stále veľa kuchynského odpadu ako aj plastov, skla a ďalších komodít, ktoré sa dajú 
vytriediť. 
Diskusia: 
Ing. Korbeľ – koľko stálo toto vyhodnotenie ? A bude aj nejaký postih ? Jemu sa zdá, že bolo 
narušené súkromie  ako aj porušená mlčanlivosť.  
Starostka – celé vyhodnotenie stálo 460 €, zatiaľ sa robili len pohovory s domácnosťami neboli 
finančné postihy. Všetci čo boli pri kontrole majú podpísanú mlčanlivosť a niekto mimo obce by 
nám túto nepríjemnú činnosť zadarmo nerobil. 
 
- Prebehla kolaudácia hasičskej zbrojnice 
 
- 6.11.2021 bude slávnostne osadený pamätník obetiam I. svetovej vojny. 
 
- vznikajú noviny – bol problém s článkami do novín dali sme výzvu na interné fórum, prihlásila 
sa nám Nina Korbeľová a už máme články do novín už sa čaká len na futbalistov ako  dohrajú. 
 
- na budúci rok to vyzerá tak, že by sme mohli začať budovať chodník. Prešli sme kontrolou . 
Predĺžili sme stavebné povolenie. Treba ešte preveriť hranice pozemkov. 
 
Ing. Košút – ako stojíme s prečíslovaním 
Starostka – dievčatá na tom pracujú nahadzujú do systému. Program je prepojený s viacerými 
inštitúciami tak sa už niekde objavujú aj nové adresy. V týchto dňoch budú poroznášané 
oznámenia o uliciach . 
 
 



22. Diskusia 
Ing. Košút – je oplotený pozemok v lese nad Rajniakom 
Starostka – jedná sa o pozemok p. Ivašku, ktorý mal stavebné povolenie vydané ešte predtým 
ako sme dali do regulatív ÚP o neoplocovaní.   
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 20.10.2021 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


